
Protokół nr 0022.29.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 17 grudnia 2024 r.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 

Kropidło wski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Henryk Tomczak 

oraz

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu
Artur Szafrański - Sekretarz Powiatu
Krystyna Woźniak - Naczelnik Wydziału Finansów

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 10 grudnia 2024 r.

3. Sprawy bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

4. Sprawy bieżące Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.

5. Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru.

6. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

7. Skarbnik - propozycje zmian w budżecie powiatu na 2024 r.

8. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji.

9. Naczelnik Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego.

10. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

11. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia

Ad 1.

Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.
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Ad 2.

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.28.2024 

z dnia 10 grudnia 2024 r. Protokół został przyjęty jednomyślnie.

Ad 3.

W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele Powiatowego Zarządu Dróg w Kole p. Kujawa, 

p. Orchowska oraz p. Łączkowski. Poruszono następujące sprawy:

1. Pismo Sołtysa i mieszkańców wsi Ruchenna w sprawie zwołania spotkania dotyczącego 

budowy północnej obwodnicy Koła. Termin spotkania zostanie ustalony po nowym 

roku. Dyrektor Kujawa poruszył również temat organizacji ruchu na obwodnicy i ul. 

Ślusarskiej, przekazał uwagi po spotkaniu z przedstawicielami PKP, którzy proponują 

aby, po wybudowaniu skrzyżowania łączącego ul. Ślusarską z obwodnicą, ul. Ślusarska 

była z pierwszeństwem przejazdu lub utworzyć w tym miejscu sygnalizację świetlną 

zsynchronizowaną z sygnalizacją na przejeździe kolejowym na ul. Ślusarskiej. Starosta 

zauważył, że ustalenie pierwszeństwa przejazdu na ul. Ślusarskiej będzie rozwiązaniem 

powodującym kolizje, natomiast kwestia budowy sygnalizacji świetlnej w tym miejscu 

jest lepszym rozwiązaniem ale został już wylany asfalt na obwodnicy. Ustalono, że 

należy zorganizować spotkanie w tej sprawie. Starosta poinformował również, że nie 

będzie możliwości skorzystania z pozostałych wolnych środków z Promesy na budowę 

obwodnicy na budowę wiaduktu na ul. Toruńskiej w kierunku Osieka Wielkiego.

2. Dyrektor Kujawa poruszył kwestie utwardzenia dróg zbiorczych przy budowie 

północnej obwodnicy Koła. Zarząd wyraził zgodę, należy wystąpić z wnioskiem 

o rozszerzenie zadania głównego i zwiększenie środków z Promesy na budowę 

obwodnicy.

3. W związku z niewykorzystaniem w roku 2024 środków zabezpieczonych na zakup 

materiałów oraz usług związanych z zimowym utrzymaniem dróg w sezonie 2024/2025, 

PZD w Kole zwraca się z prośbą o wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej oraz budżecie powiatu kolskiego w miesiącu grudniu 2024 r. mających na 

celu przesunięcie niewykorzystanych środków w kwocie 193.048,00 zł na rok 2025 r. 

Powiatowy Zarząd Dróg w Kole wnosi również o zwiększenie planu dochodów na 

łączną kwotę - 26.841,84 zł. Środki z przesunięć przeznacza się na zakup piasku i soli 

do zimowego utrzymania dróg oraz zakup usług przy zimowym utrzymaniu dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. Zarząd wyraził zgodę.
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4. prośba o wprowadzenie zmian w planie finansowym jednostki mających na celu 

przesunięcie pomiędzy paragrafami środków w kwocie 20.000 zł. Środki przeznacza się 

na zakup pługa do odśnieżania. Zostałby on zamontowany do nowo zakupionego 

ciągnika. Powyższe rozwiązanie umożliwiłoby wykonanie w zakresie własnym 

odśnieżania dróg i ulic powiatowych. Zarząd wyraził zgodę.

Ad 4.

W posiedzeniu uczestniczył dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kole p. Gibaszek. Dyrektor poinformował o następujących sprawach:

• Przeprowadzonych z lekarzami negocjacjach stawek kontraktów, które będą 

obowiązywały w 2025 r. - są one niższe niż żądali lekarze;

• Średnim wynagrodzeniu brutto w administracji szpitala;

• Zatrudnieniu pielęgniarek w szpitalu - 152 etaty;

• Rozdysponowaniu pożyczki udzielonej przez Powiat na spłatę zobowiązań szpitala;

• Wprowadzonych zmianach organizacyjnych w jednostce - zmniejszono ilość łóżeczek 

o 5 miejsc na części noworodkowej oddziału dziecięcego, zmniejszono obsadę na 

oddziale chirurgii;

• Zaproponował spotkanie Zarządu z przedstawicielami zewnętrznej firmy, która zajmuje 

się kwestiami restrukturyzacji sanacyjnej szpitali;

• Zwrócił się z prośbą o nieodpłatne przekazanie 2 komputerów ze Starostwa wraz 

z oprogramowaniem. Zostaną one przeznaczone do pracowni tomografii komputerowej 

i rentgenodiagnostyki oraz koordynatorowi ZRM. Zarząd wyraził zgodę, pismo 

skierowano do Wydziału Organizacyjnego.

Ad 5.

Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru p. Piątkowski poinformował o braku 

możliwości realizacji w 2024 r. następujących zadań:

1. „Przetworzenie powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego do postaci cyfrowej 

w celu utworzenia baz danych GESUT i BDOT500 dla obrębów: Augustynów, Bród, Chełmno 

Parcele, Chełmno Wieś, Chruścin, Cichmiana, Domanin, Gaj, Krzykosy, Lutomirów”. Brak 

możliwości realizacji zadania w terminie wynika z przedłużających się procedur związanych 

z uzgodnieniami Geodezyjnej Sieci Uzbrojenia Terenu - GESUT.

2. „Przetworzenie powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego do postaci cyfrowej 

w celu utworzenia baz danych GESUT i BDOT500 dla obrębów: Baranowiec, Karszew, 
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Kupinin, Krzewo, Lisice, Rośle, Tarnówka Duża, Tarnówka Wiesiołowska, Wiesiołów”. Brak 

możliwości realizacji zadania w terminie wynika z przedłużających się procedur związanych 

z uzgodnieniami Geodezyjnej Sieci Uzbrojenia Terenu - GESUT.

3. „Przetworzenie powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego do postaci cyfrowej 

w celu utworzenia baz danych GESUT i BDOT500 dla obrębów: Adamin, Dębowiczki, 

Grabina, Głębokie, Kilarów, Łubianka, Olszówka, Przybyszew, Tomaszew, Umień”. Brak 

możliwości realizacji zadania w terminie wynika z przedłużających się procedur związanych 

z uzgodnieniami Geodezyjnej Sieci Uzbrojenia Terenu - GESUT.

W związku z tym ww. zadania nie zostaną zakończone w tym roku budżetowym i nie będą 

wystawione faktury za ich realizację. Wykonawcy zostaną naliczone kary umowne za 

niedotrzymanie terminu realizacji zadania. Naczelnik Piątkowski zwrócił się z prośbą 

o ustalenie wykazu ww. wydatków, jako niewygasających z upływem roku budżetowego 2024. 

Zarząd wyraził zgodę.

Ad 6.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami p. Ziemniak omówił projekty uchwał 

Zarządu Powiatu Kolskiego:

• w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali gimnastycznej z zapleczem 

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.29.67.2024

• w sprawie wyrażenia zgody na wynajem pomieszczenia

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.29.68.2024

• w sprawie wyrażenia zgody na wynajem korytarza szkolnego 

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4
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- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.29.69.2024

Ad 7. v

Skarbnik omówił propozycje zmian w budżecie powiatu na 2024 r.:

1. Wydział Finansów - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków na 2024 rok poprzez 

zmniejszenie w dziale 750 rozdział 75020 § 4440 o kwotę 3.258,98 zł oraz dziale 750 

rozdział 75085 § 4440 o kwotę 1.401,96 zł. Powyższa zmiana podyktowana jest 

koniecznością dokonania korekty odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 

Zarząd wyraził zgodę.

2. Wydział Oświaty, Kultury i Promocji - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków 

polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami kwoty 1.500,00 zł. Zmiana ma na 

celu dostosowanie planu wydatków w związku z organizacją zawodów sportowych 

w ramach licealiady. Powyższe środki zostaną wykorzystane na transport uczniów na 

zawody rejonowe w szachach do Poznania. Zarząd wyraził zgodę.

3. Wydział Oświaty, Kultury i Promocji - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków 

polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami kwoty 20,74 zł. Zmiana ma na celu 

dostosowanie planu do zakresu realizowanego zadania (dotyczy nieodpłatnej pomocy 

prawnej). Zarząd wyraził zgodę.

4. Referat ds. Obsługi Finansowej Oświaty - dyrektor Zespołu Opiekuńczo - Edukacyjno 

- Wychowawczego w Kole zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki polegających na zwiększeniu planu dochodów i wydatków 

o kwotę 39.922,25 zł oraz przesunięciu pomiędzy paragrafami w planie wydatków 

łącznej kwoty 15.382,00 zł. Środki te przeznacza się na zakup mebli do pokoju cichej 

nauki i sali gier oraz zakup żaluzji do Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole. 

Zarząd wyraził zgodę.

5. Liceum Ogólnokształcące w Kole - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków 

polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami kwoty 9.456,00 zł. Środki te 

przeznacza się na wynagrodzenia i pochodne oraz pokrycie bieżących faktur. Zarząd 

wyraził zgodę.

6. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kole - prośba o dokonanie zmian w planie 

wydatków polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami łącznej kwoty 

8.047,25 zł. Środki planuje się przeznaczyć na zakup licencji pakietów biurowych oraz 
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dokonanie korekty odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. Zarząd wyraził 

zgodę.

7. Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Kole - prośba o dokonanie zmian w 

planie wydatków polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami łącznej kwoty 

20.521,44 zł. Środki planuje się przeznaczyć na: zakup środków BHP, wynagrodzenia 

osobowe, zakup materiałów, delegacje, szkolenia, zakup programów komputerowych. 

Zarząd wyraził zgodę.

8. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kole - prośba o dokonanie zmian 

w planie wydatków polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami łącznej kwoty 

87.784,00 zł. Środki planuje się przeznaczyć na: nagrody dla funkcjonariuszy, naprawę 

sterownika w węźle cieplnym w budynku komendy, zakup fantomów szkoleniowych do 

prowadzenia doskonalenia zawodowego, tablic informacyjnych, materiałów biurowych, 

koła do pojazdu, mikrofali, materiałów hydraulicznych do napraw instalacji CWO i CO. 

Zarząd wyraził zgodę.

9. Zwiększa się plan dochodów z tytułu otrzymania środków w kwocie 44 331,00 zł na 

realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem 

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, o których mowa w art. 

50 ust. 6 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa. Zarząd wyraził zgodę.

10. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 20.190,00 zł z tytułu dofinansowania w ramach 

rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form 

pieczy zastępczej w 2024 r. Zarząd wyraził zgodę.

Ad 8.

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek zwróciła się z prośbą 

o dokonanie zwiększenia planu wydatków w Dz. 801, rozdz. 80195 § 4210 o kwotę 14.222,00 

zł. Powyższe wynika z przyznania dla Powiatu Kolskiego na rok 2024 środków z rezerwy 

części oświatowej subwencji ogólnej (środki z rezerwy 0,5% na wypłacone przez powiat 

odprawy dla nauczycieli odchodzących na emeryturę na podstawie art. 20 ustawy Karta 

Nauczyciela). Zarząd wyraził zgodę.

Następnie p. Szkudlarek przedstawiła projekty uchwał Zarządu Powiatu Kolskiego:
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• w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podejmowania wszelkich czynności 

w relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie w zakresie realizacji 

projektu ERASMUS+ finansowanego ze środków Unii Europejskiej.

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.29.70.2024

• w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podejmowania wszelkich czynności 

w relacjach z Województwem Wielkopolskim w ramach realizacji projektu nr 

FEWP.10.01-IZ.00-0013/23 pn. „Wsparcie uczniów Technikum z ZSRCKU im. 

Stanisława Staszica w Kościelcu” złożonego w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021 - 2027

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 4

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.29.71.2024

Ad 9.

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego p. Wojtysiak zwrócił się z prośbą 

o wyrażenie zgody na wyzłomowanie pojazdu, który zgodnie z postanowieniem Sądu stał się 

własnością Powiatu Kolskiego. Wartość pojazdu wyceniona jest przez rzeczoznawcę na kwotę 

800 zł. Zarząd wyraził zgodę na wyzłomowanie.

Ad 10.

W ramach spraw wniesionych i wolnych wniosków poruszono kwestie:

1. pismo Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole - prośba 

o aneksowanie porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Kolskim a SPZOZ w Kole 

w sprawie zasad finansowania projektu pn. „Wyposażenie środowisk informatycznych 

wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia 

informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz 

stworzenie sieci wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu 
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województwa”. Zgodnie z ww. porozumieniem Partnerzy są zobowiązani do 

utrzymywania i zapewnienia sprawności działania Procesora. Z uwagi na trudną 

sytuację finansową SPZOZ w Kole nie jest w stanie zwrócić kosztów 

niekwalifikowanych jakie pojawiły się w związku z realizacją ww. projektu oraz 

kosztów związanych z utrzymaniem i zapewnieniem sprawności działania Procesora. 

Zarząd wyraził zgodę na aneksowanie porozumienia z SPZOZ.

2. Budowa tężni solankowej o technologii sonicznej na terenie Domu Pomocy Społecznej 

w Kole (przy ul. Poniatowskiego), istnieje możliwość pozyskania zewnętrznego 

dofinansowania na to zadanie. Koszt wykonania tężni to ok. 200.000 zł, 15% kwoty 

będzie stanowił wkład własny Powiatu. Natomiast koszt przygotowania dokumentacji 

projektowej oraz mapy do celów projektowych to 20.000 zł. Zarząd wyraził zgodę na 

zabezpieczenie środków.

Ad 11.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Anna Krupińska

............W.................
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